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Protokół z obrad X Sesji Rady Miejskiej w Moryniu w dniu 28 luty 2025 r. 
 
Obradom sesji przewodniczyła Katarzyna Potapińska - Przewodnicząca Rady. 
 
Obecni na sesji: 
- Radni: wg listy obecności stanowiącej zał. nr 1 do protokołu.  
- Zaproszeni goście: wg listy obecności stanowiącej zał. nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Skład Rady Miejskiej w Moryniu – 14 radnych. 
Liczba radnych obecnych na sesji – 11. Nieobecni radni – Jan Lach, Marek Roszak, Alicja 
Rzońca. 
 
Ad. 1  
Przewodnicząca Rady otworzyła X Sesję Rady Miejskiej. Przywitała radnych, 
zaproszonych gości, mieszkańców gminy. 
Stwierdziła, że w obradach sesji bierze udział 11 radnych, co stanowi quorum wymagane 
do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał.   
Sprawdzenie obecności - zał. nr 3. 
 
Ad. 2 
Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad VIII sesji: 
Za - 11. 
Nieobecni – 3. 
Imienny wykaz głosowania - zał. nr 4. 
 
Ad.3  
Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad IX sesji: 
Za - 11. 
Nieobecni – 3. 
Imienny wykaz głosowania - zał. nr 5. 
 
Ad. 4  
Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad zał. nr - 6. 
 
Burmistrz zwrócił się z prośbą o rozszerzenie porządku obrad sesji o uchwałę w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Moryń na lata 2025-2033. 
 
Głosowanie nad rozszerzeniem porządku obrad o uchwałę w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Moryń na lata 2025-2033 
Za - 11. 
Nieobecni – 3. 
Imienny wykaz głosowania - zał. nr 7. 
 
Głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. 
Za - 11. 
Imienny wykaz głosowania - zał. nr 8. 
Zmieniony porządek – zał. nr 9. 
 
Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii IIT z modelem struktury 
funkcjonalno – przestrzennej Partnerstwa Powiatu Gryfińskiego.  
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
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Głosowanie: 
Za - 11. 
Nieobecni – 3. 
Imienny wykaz głosowania - zał. nr 10. 
Podjęta uchwała – zał. nr 11. 
 
Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie pomiędzy 
jednostkami samorządu terytorialnego porozumienia międzygminnego w zakresie 
powierzenia Gminie Miastu Stargard przez Gminę Moryń realizacji zadania publicznego 
w zakresie prowadzenia noclegowni dla osób bezdomnych z terenu Gminy Moryń oraz 
określenia zasad i udziału w kosztach jej utrzymania. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
Głosowanie: 
Za - 11. 
Nieobecni – 3. 
Imienny wykaz głosowania - zał. nr 12. 
Podjęta uchwała – zał. nr 13. 
 
Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt osoby bezdomnej w schroniskach dla osób bezdomnych oraz  
w schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
Głosowanie: 
Za - 11. 
Nieobecni – 3. 
Imienny wykaz głosowania - zał. nr 14. 
Podjęta uchwała – zał. nr 15. 
 
Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Moryń do realizacji 
Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostki Samorządu 
Terytorialnego – edycja 2025. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
Głosowanie: 
Głosy za – 11. 
Nieobecni – 3. 
Imienny wykaz głosowania - zał. nr 16. 
Podjęta uchwała – zał. nr 17. 
 
Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi sąsiedzkie, wymiaru i zakresu tych usług oraz 

szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a także trybu ich 

pobierania. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowanie: 

Głosy za – 11. 
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Nieobecni – 3. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 18. 

Podjęta uchwała – zał. nr 19. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia Programu Osłonowego Gminy 

Moryń „Korpus Wparcia Seniorów” na rok 2025 – moduł II. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowanie: 

Głosy za – 11. 

Nieobecni – 3. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 20. 

Podjęta uchwała – zał. nr 21. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia w 

celu umożliwienia korzystania z usług Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Cedyni 

przez mieszkańców Gminy Moryń. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowanie: 

Głosy za – 11. 

Nieobecni – 3. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 22. 

Podjęta uchwała – zał. nr 23. 

 

Na obrady przybył radny Jan Lach. Nieobecni radni – Marek Roszak, Alicja Rzońca. 

Sprawdzenie obecnos ci - zał. nr 24. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowanie: 

Głosy za – 12. 

Nieobecni – 2. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 25. 

Podjęta uchwała – zał. nr 26. 

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Moryń na rok 2025. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
Głosowanie: 
Za - 12. 
Nieobecni – 2. 
Imienny wykaz głosowania - zał. nr 27. 
Podjęta uchwała – zał. nr 28. 
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Na obrady przybył radny Marek Roszak. Nieobecni radni – Alicja Rzońca. 
Sprawdzenie obecności - zał. nr 29. 
 
Ad. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/69/2024 
Rady Miejskiej w Moryniu z dnia 23 grudnia 2024 r. w sprawie ustalenia stawek 
jednostkowych dotacji przedmiotowych z budżetu Gminy Moryń  na zadania 
realizowane przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Moryniu na rok 
2025.  
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
Głosowanie: 
Za - 13. 
Nieobecni – 1. 
Imienny wykaz głosowania - zał. nr 30. 
Podjęta uchwała – zał. nr 31. 
 
Ad. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Moryń na lata 2025-2033. 
Głosowanie: 
Za - 13. 
Nieobecni – 1. 
Imienny wykaz głosowania - zał. nr 32. 
Podjęta uchwała – zał. nr 33. 
 
Ad. 16 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Moryniu przedstawiła Sprawozdanie z 
realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 
Doznających Przemocy Domowej Gminy Moryń na lata 2024 – 2030 – zał. nr 34. 
 
Ad. 17 
Kierownik Referatu Obsługi Os wiaty przedstawiła Sprawozdanie z wysokos ci s rednich 
wynagrodzen  nauczycieli za 2024 r. – zał. nr 35. 

Ad. 19 

Informacja Burmistrza z prac w okresie między sesjami - zał. nr 36. 
 

Ad. 19 
Wolne wnioski i zapytania 
Przewodnicząca Rady Katarzyna Potapińska – odczytała pismo, które wpłynęło do Biura 
Rady – zał. nr 37 oraz odpowiedź na ww. pismo – zał. nr 38. 
 
Radna Barbara Sołoducha - Ja mam taką gorącą prośbę do pani przewodniczącej. Chodzi  
o sterylizację kotków. Ja tutaj zgłosiłam, bo tu też pani jedna mnie prosiła. Było napisane 
pismo i w połowie lutego nie było już pieniążków na sterylizację, jeśli chodzi o gminę.  
I mam taką gorącą prośbę, żeby pójść przykładem za sołectwami, które już takie coś 
zrobiły. Tu wiem, że Bielin, Witnica, nie wiem czy wszystkie sołectwa. I prośba tutaj do 
zarządu Miasta Moryń, do przewodniczącej, czy jest możliwość przekazania jakiejś części 
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kwoty właśnie tak, jak przekazały to inne sołectwa. No, mamy dopiero luty, wiemy, że coś 
będzie dalej. 
Radna/Przewodnicząca Zarządu Miasta Moryń Katarzyna Potapińska - Tak, tylko czy pani 
radna wie jakim funduszem dysponuje zarząd mieszkańców? 
Radna Barbara Sołoducha - Nie wiem. 
Radna/Przewodnicząca Zarządu Miasta Moryń Katarzyna Potapińska - 5 tys. zł. 
Radna Barbara Sołoducha - Ile? 
Radna/Przewodnicząca Zarządu Miasta Moryń Katarzyna Potapińska - 5 tys. 
Radna Barbara Sołoducha - Nie wiem. Tak mnie poinstruowano, żeby też poprosić panią. 
Radna/Przewodnicząca Zarządu Miasta Moryń Katarzyna Potapińska - Ja rozumiem, 
wiem,  
bo ze mną też pani rozmawiała. 
Radna Barbara Sołoducha - A w ramach tych pieniędzy właśnie, co jest zakupowane? No, 
te 5 tys. na co jest przekazywane? 
Radna/Przewodnicząca Zarządu Miasta Moryń Katarzyna Potapińska -  W tym roku 
planujemy rewitalizację Błoni Moryńskich, że tak powiem. Tam chodzi o poprawę 
nawierzchni, jeśli chodzi o trawę za murami, tam było rozjeżdżone. 
Radna Barbara Sołoducha - To jest w gestii tego, zarządu miasta? 
Radna/Przewodnicząca Zarządu Miasta Moryń Katarzyna Potapińska - No nie wiem, czy 
to jest 
w gestii zarządu miasta. No tak, taki mamy zamiar, bo to też jest wizytówka miasta, tak? 
Radna Barbara Sołoducha - No ale czy to zarząd miasta, czy tutaj nie, gmina bardziej w to 
by poszła na znalezienie jakichś tam funduszy na zagospodarowanie tych błoni w jakiś 
sposób, nie wiem, no rewitalizację czy cokolwiek, a naprawdę, bo... 
Radna/Przewodnicząca Zarządu Miasta Moryń Katarzyna Potapińska - Dobrze, inaczej, ja 
przedstawię prośbę pani radnej na zarządzie i... 
Radna Barbara Sołoducha - Bo żadnych takich zebrań nie ma, żeby się... 
Radna/Przewodnicząca Zarządu Miasta Moryń Katarzyna Potapińska - Tak, ja, 
poinformujemy, oczywiście. 
Radna Barbara Sołoducha - Dobrze, ale bym była bardzo wdzięczna, gdyby takie coś, bo 
wiem, że nie wszystkie sołectwa, wiem, że na pewno Bielin i Witnica, nie wiem jak 
Objezierze, czy ma takie też w swoim tym Gądno. Nie macie? Czy by nie można było 
właśnie takie coś, bo słuchajcie, no koty są sterylizowane. No to jest już odgórnie tak 
ustawa o ochronie zwierząt bezdomnych i odgórnie to jest wszystko. I tak naprawdę w tej 
chwili to chyba w ciągu półtora miesiąca nie ma już pieniędzy na to. 
Radna/Przewodnicząca Zarządu Miasta Moryń Katarzyna Potapińska - Ja to rozumiem, 
tylko też uważam, że powinna być tutaj obecna pani z Referatu Ochrony Środowiska, bo 
też jak to jest weryfikowane, dla kogo dajemy te pieniądze, na jakiej podstawie mamy, 
wiecie o co mi chodzi, pewność, że to jest kot bezdomny. 
Radna Barbara Sołoducha - Tylko, że ten kot bezdomny, jak się koci nawet nie jest 
bezdomny, jak się okoci, to te kociaki zostaną wyrzucone i też będą bezdomne. 
Radna Anna Sobczyńska - To tutaj ja popieram panią Basię, bo chodzi o to, że rozród kociąt 
na terenie nie tylko gminy Moryń, ale wszędzie jest ogromny i będzie jeszcze większy.  
I jednak warto się zastanowić naprawdę i w ramach funduszy sołeckich jakieś tam drobne 
pieniążki przeznaczyć na właśnie tego typu działania, po to, żeby temu zapobiec w jakiś 
sposób. Mniej może imprez albo mniej pieniędzy na imprezy, a przeznaczyć trochę na to. 
I dlatego tutaj pani Basia, ponieważ nie ma Moryń sołectwa, bo jest miastem i ma zarząd, 
to zwróciła się do państwa i tak myślę, że więcej kotów sterylizowanych jest przez gminę 
z terenu miasta niż ze wsi, prawda? Więc to miasto, ta gmina i tak dokłada do tego, więc 
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może te chociaż 1 tys. zł z tego funduszu warto byłoby wygospodarować i też zachęcić 
inne sołectwa i stworzyć taką wspólną akcję, żeby to naprawdę na terenie całej gminy 
zrobić, a nie tylko dwoma sołectwami. 
Radna/Przewodnicząca Zarządu Miasta Moryń Katarzyna Potapińska - Tak jak  mówiłam, 
pochylimy się nad tym problemem. 
Burmistrz - To może ja tylko dodam tyle, że to działa na takiej zasadzie, że jeżeli to jest 
sterylizacja z danego sołectwa, to wtedy sołectwo pokrywa. Jeżeli na danym sołectwie nie 
będzie potrzeby realizacji, no to po prostu te pieniądze gdzieś tam w październiku będzie 
można przesunąć. Czyli jeżeli to jest kot z Nowego Objezierza, to wtedy tylko sołectwo 
Nowe Objezierze pokrywa. Jeżeli to jest kot z innej miejscowości to już Nowe Objezierze 
po prostu tych środków nie wydatkuje, tak że... 
Radna Anna Sobczyńska - Z pism, które wpłynęły do rady w zakresie tych zajęć, czy my je 
dostaniemy jako radni? Do zapoznania się? 
Radna Katarzyna Potapińska – Tak, oczywiście. 
 
Ad. 20 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady X Sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Moryniu.  

Szczego łowy zapis obrad X Sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Moryniu z dnia 28 lutego 

2025 roku – zał. nr 39. 

Czas trwania sesji: 10:03 – 11:25 

Na tym protoko ł zakon czono. 

Przewodnicząca Rady  

 

                     Katarzyna Potapin ska  


